



UNCLASSIFIED

Canada
SANS COTE

OTTAWA, March 22, 1991

OTTAWA, le 22 mars 1991.

CIRCULAR DOCUMENT

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE

Admin. No. 12/91 (MFR)

No. admin. 12/91 (MFR)

BUDGET INPUTS AND TRANSFERS
(1991/92)

INTRANTS ET TRANSFERTS BUDGÉTAIRES
(1991/1992)

This circular describes the process of distributing initial budgets and making budget transfers during the year under the FINEX system.

La présente circulaire explique le processus de la répartition des budgets initiaux et de l'exécution de transferts budgétaires dans le cadre du système FINEX.

INITIAL BUDGET INPUTS

INTRANTS DES BUDGETS INITIAUX

POLICY

POLITIQUE

2. Once the final allocation of resources for the upcoming fiscal year is approved by senior management, MCBA forwards branch Reference Levels to MFR and Branches. Initial budget inputs are entered into FINEX by MFR after the responsibility centre allocations, balanced to branch Reference Levels, have been received from the branches.

2. Une fois que la haute direction a approuvé la répartition finale de ressources pour une année financière, MCBA envoie à MFR et autres directions le document de répartition finale des ressources. MFR introduit dans le système FINEX les intrants des budgets initiaux après avoir reçu des divers secteurs les affectations par centre de responsabilités, en balance par rapport au document de répartition des ressources.

3. Total budgetary inputs into the FINEX system will always be equal to Parliamentary authority. No budgetary over-allocation will be allowed since the FINEX allotment controls are equal to the budgetary controls at the departmental level.

3. Le total des intrants budgétaires dans le système FINEX égalera en tout temps l'autorisation parlementaire. Aucun dépassement de l'affectation budgétaire ne sera permis, étant donné que les contrôles des affectations du FINEX égalent les contrôles budgétaires au niveau du Ministère.

FOR ACTION

DESTINATAIRES

Heads of Mission
Deputy Ministers
Assistant Deputy Ministers
Directors General
Directors

Chefs de mission
Sous-ministres
Sous-ministres adjoints
Directeurs généraux
Directeurs